
Continue rooster basisschool ivm COVID-
19

Voorzitter, mijn vraag richt zich tot de portefeuillehouder onderwijs en de verantwoordelijk 
portefeuillehouder veiligheid.

Na de versoepeling van de maatregelen omtrent de coronapandemie in het voorjaar werd na 
het openen van de basisscholen over gegaan tot een zogenaamd continue rooster voor het 
basisonderwijs. 
Een verstandige beslissing destijds, omdat men op deze manier een ophaal en een breng 
moment minder heeft per schooldag, wat logischer wijs tot gevolg heeft dat er minder 
contactmomenten zijn tussen ouders onderling en medewerkers van de school.
Dat “minder contactmomenten” op dit moment het belangrijkste middel is dat we tot onze 
beschikking hebben om het coronavirus onder controle te krijgen behoeft verder geen uitleg 
neem ik aan.

Extra bijkomstigheid is overigens dat er ook een boel verkeersbewegingen minder zijn wat de 
verkeersveiligheid in de omgeving van de school en in de rest van de gemeente alleen maar 
ten goede komt. Iets dat op zichzelf nog duurzaam is ook.

Echter na de zomervakantie is dit rooster op de basisscholen van Reuver en offenbeek weer 
terug gezet naar het rooster waarbij de kinderen tussen de middag weer een pauze hebben van 
een uur. Bij basisschool “ het Spick “ in Beesel heeft men er volgens mijn informatie voor 
gekozen het continue rooster te handhaven.

Gezien de enorme toename in besmettingen en de huidige ontwikkelingen rondom het virus 
zaten veel ouders en verzorgers van onze basisschool leerlingen min of meer te wachten op 
bericht van school dat het continue rooster opnieuw zou worden ingevoerd. Tot op heden is 
deze berichtgeving echter uitgebleven.

Bij basisschool de Meander mogen de ouders niet meer het schoolplein op, wat zorgt voor 
grote drukte op de toch al niet al te brede stoep voor het schoolplein. Van anderhalve meter is 
sowieso geen sprake bleek vandaag.
Bij basisschool Bosdael moet diegene die de kinderen naar de peuterspeelzaal brengt een 
mondkapjes dragen, dat mondkapjes mag vervolgens weer worden afgezet wanneer de oudere 
telg uit het gezin naar de basisschoolklas wordt gebracht op hetzelfde schoolplein.

Geachte portefeuillehouders u zult het met mij eens zijn dat de situatie zoals geschetst verre 
van ideaal, laat staan veilig is. In een andere situatie zou ik zelf het contact gezocht hebben 
met het schoolbestuur en de vragen rechtstreeks hebben gesteld. Echter gezien de urgentie en 
het belang van de volksgezondheid denk ik dat het heel belangrijk is dat er vaart achter gezet 
wordt om deze onwenselijke situatie’s te regelen.
Veel ondernemers hebben geen kans gehad in te spelen op de huidige situatie en moesten van 
vandaag op morgen sluiten, ik ga ervan uit dat er op onze scholen op een flexibele manier 
naar de situatie kan en zal worden gekeken en men hier ad hoc op zal reageren.



Ik zou u beiden dan ook vanuit uw verantwoordelijkheid willen vragen gezien de veiligheid 
voor iedereen morgenochtend (dinsdag 27 oktober) met de schoolbesturen in overleg te gaan 
en het continue rooster per direct terug in te voeren en dit te handhaven tot we in elk geval, 
hopelijk zo snel mogelijk, het coronavirus onder controle hebben met behulp van een vaccin. 
In navolging zal in goed overleg ook gekeken moeten worden naar de veiligheid zowel mbt de 
gezondheid en de anderhalve meter maatregel en ook de verkeersveiligheid tijdens het halen 
en brengen van de kinderen. Onder andere bij de Meander maar ook bij de andere scholen 
binnen onze gemeente te weten Bosdael, het Spick, de Triolier en, wellicht minder van 
toepassing, ook bij het Grescollege.
Mij lijkt dat de schoolpleinen in onze gemeente groot genoeg zijn om hier passende 
voorzorgsmaatregelen te treffen.
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